
Op de jaarvergadering van december 2012 was Harmien aftredend, en natuurlijk werd ze, bij gebrek 

aan concurrenten, herkozen in het bestuur. Naast de gebruikelijke taferelen van een jaarvergadering 

kregen we ook nog een toch wel wat prikkelende lezing over niet stekelige bolletjes. Voor die gladde 

bolletjes (soms ook paaltjes) hoef je zelfs niet naar Mexico af te reizen, want je vindt ze bijna naast de 

deur. Harry Harms maakte ons allemaal een stukje wijzer over de paddenstoelen.  

De clubavond in januari werd door onszelf ingevuld. Meestal houdt dit in dat het bestuur voor de 

invulling zorgt, want vanuit de leden is de animo om voor invulling te zorgen meestal niet zo groot. 

Deze keer waren het de bestuursleden Harmien Meems en Dick Munniksma die eigen plaatjes aan 

elkaar praatten.  

In februari kwam Jan Lubbers bij ons op bezoek om het een en ander te vertellen en te laten zien over 

de Rocky Mountains en Utah. Het grootste deel van het bestuur was die avond afwezig, op Harmien 

en Geeske na (Dick was afwezig in verband met een operatie aan de lies, Coby (dus ook Anjo) en 

Wolter waren afwezig in verband met een operatie in Mexico). Vooral doordat deze avond een 

gezamenlijke avond was met de afdeling Drenthe was de opkomst toch nog aardig goed met 23 leden 

(inclusief 5 van Drenthe).  

In maart kwam Hans Huizing bij ons op bezoek om onze kennis over de flora van de Oostkaap bij te 

spijkeren. We kregen veel verschillende soorten planten te zien, en dat waren lang niet altijd 

succulente planten. Maar dat was juist een leuke afwisseling met de droogteminnende (of beter: 

droogteverdragende) planten die we anders vaak te zien krijgen.  

Wim Alsemgeest kwam in april bij ons een lezing geven over Zuid-Afrika. Het verhaal en de plaatjes 

gingen deze keer over een reis uit 2008, een reis waar Bertus Spee en Anjo en Coby ook bij aanwezig 

waren geweest. Deze reis ging door de drogere gebieden van Zuid-Afrika en daardoor stonden in deze 

lezing vooral de succulenten in het middelpunt.  

Er werd door onze afdeling in april ook een reisje naar Duitsland georganiseerd. Tijdens dit reisje 

werden twee kwekerijen bezocht, namelijk Specks (Exotica) en Ingo Breuer (Eden Plants). Daarnaast 

werd de grote privéverzameling van Werner Bruns met een bezoek vereerd.  

In mei hadden we de jaarlijkse onderlinge plantenverkoop en verder werden er twee planten van de 

maand gepresenteerd. Twee bestuursleden kweten zich van die taak, namelijk Dick Munniksma met 

Aloe polyphylla, en Harmien Meems met Mammillaria plumosa. Een andere activiteit waar we als 

afdeling in mei aan meededen was een orchideeëntentoonstelling bij Reinhart in Haren. Het aantal 

bezoekers was echter beperkt en daarom rees naderhand de vraag of het wel de moeite waard is om 

aan zoiets mee te doen.  

De volgende drukke maand was juni, want toen was er de open dag van Ubink, toen kwam de 

Ortsgruppe Bremen op bezoek en toen hadden we ons eigen kasje kijken dat deze keer bij Piet de 

Visser en bij Wil en Grietje de Boer plaatsvond.  

Na de relatieve rust van de maanden juli en augustus konden we in september weer naar het 

speeltuingebouw. Anjo en Coby gaven een lezing over een reis door Mexico die zij in het voorjaar van 

2009 gemaakt hadden. Het gezelschap bestond verder uit Marlies Schauer en Ulrich Dosedal.  

In oktober stond er voor ons opnieuw een lezing op het programma. Deze keer was Wiebe Bosma de 

spreker. Hij deed verslag van een reis door Bolivia die hij met enkele Engelsen gemaakt had.  

Ook november bracht een lezing. Deze keer was het opnieuw een bijdrage uit de eigen gelederen, want 

Wolter vertelde over zijn laatste reis door Mexico, een reis in het vroege voorjaar van 2013. Zijn 

reisgezelschap bestond voorts uit Bertus Spee, Walter Hellinx en Marlies Schauer.  

Zoals uit het bovenstaande blijkt beleven we als succulentofielen veel genoegen aan onze hobby, maar 

soms zijn er ook dingen die minder leuk zijn. In 2013 was er zo’n droevige gebeurtenis, namelijk het 

vrij plotselinge overlijden van Hetty Luiten, die buiten de cactuswereld vooral bekend was als 

schrijfster van boeken. Haar schrijftalent spreidde zij ook geregeld ten toon in onze eigen GSP.  

De opkomst op de afdelingsavonden was in 2013 gemiddeld 22.5 leden en dat is 2.6 meer dan vorig 

jaar. Wauw! Wat positief! Nou ja, alles is relatief, want in 2010 was de gemiddelde opkomst 23 leden.  

Het aantal leden van de afdeling Groningen en Ommelanden ligt per 1 januari 2014 op 37 (waarvan 1 

donateur en 2 gezinsleden), daarnaast zijn er 3 sponsors. Die getallen zijn gelijk aan vorig jaar.  

 

Wolter ten Hoeve, secretaris afdeling Groningen en Ommelanden. 


